
 
 

Protokół Nr 21/08 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 20 października 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenia posiedzenia godz. 930 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczących spraw finansowych 
skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie  projektów uchwał na sesję, która odbędzie się 24 października  2008 r. 
4.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz  
   przygotowania do zimy  
  Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne   
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 20/08 z poprzedniego posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji, 
komisja je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała 
opinię jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXI/166/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Golina”     
  gmina Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt 
  uchwały     
- projekt uchwały Nr XXI/167/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Skalin „  
  gmina  Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt  
  uchwały   
 - projekt uchwały Nr XXI/168/08  w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości  
   Warchlino „ gmina Stargard Szczeciński – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała  
    projekt uchwały    
-  projekt  uchwały  Nr XXI/169/08 w sprawie upowaŜnienia kierownika Gminnego Ośrodka  
   Pomocy Społecznej w Stargardzie Szczecińskim do załatwiania indywidualnych spraw z 
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   zakresu działań podejmowanych wobec dłuŜników alimentacyjnych – komisja jednogłośnie   
   i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   
-  projekt uchwały Nr XXI/170/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego  
   planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik 
Do tego projektu uchwały przewodniczący komisji zwrócił uwagę , czy w nazwie uchwały po 
słowie „sporządzenia „ nie powinno być zapisane słowo „ zmiany „ i tytuł uchwały wówczas 
by brzmiał :  
„ uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik „ . 
Wójt Gminy odnosząc się do uwagi przewodniczącego komisji poinformował ,Ŝe raczej jest 
dobrze napisany tytuł uchwały , bo był uzgadniany z projektantem planu miejscowego  , ale 
na posiedzenie następnej komisji zostanie wyjaśnione . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .      
- projekt  uchwały  Nr XXI/171/08w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami  
  miejscowości Witkowo Drugie w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej  
  nazwy miejscowości – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XXI/172/08  w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji –  
  komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
W trakcie  dyskusji nad tym projektem uchwały zastanawiano się , czy nie naleŜałoby 
przyłączyć do Witkowa , mieszkańców Radziszewa wchodzących obecnie  w skład sołectwa 
Witkowa Pierwszego. 
Radny Zakrzewski wyjaśnił ,Ŝe w tej sprawie rozmawiał z mieszkańcami Radziszewa , a jest 
ich 15-stu ,iŜ nie chcą zmiany nazwy swojej miejscowości .  
- projekt uchwały Nr XXI/173/08 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
  nieruchomości  
Skarbnik Gminy omówiła w/w projekt uchwały informując o tym ,iŜ stawki podatkowe 
zaproponowane w projekcie uchwały   wzrosły o wskaźnik 4,2 % w stosunku do stawek 
poprzednich . 
Komisja uwag nie wniosła i jednogłośnie oraz  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
  
Ad.4 
Przewodniczący komisji omówił informację o wykonaniu zadań w zakresie budowy , 
przebudowy i remontów dróg oraz przygotowanie do zimy . 
W trakcie dyskusji wójt poinformował ,iŜ w rozmowie ze Starostą  Powiatowym odnośnie 
wycofania  z obrad poprzedniej sesji projektu uchwały w sprawie przejęcia dróg 
powiatowych, wyjaśniono , Ŝe do rozmowy przejęcia dróg  wrócimy po wykonaniu przez 
powiat uzgodnień ustnych odnośnie remontu tych dróg jak i mostów .  
Wiceprzewodniczący rady Ksawery Nyks – poprosił o ujęcie jeszcze do remontu dróg - drogi 
gminnej od Poczernina w kierunku autostrady oraz zwrócił się z następną prośbą , aby 
przygotować teren pod plac zabaw ,jeŜeli będzie koparka . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe jeŜeli zostaną środki to droga ta zostanie  wyrówna .  
Przewodniczący komisji poruszył temat dotyczący montowania  sukcesywnie  na drogach 
gminnych spowalniaczy i aby zapisać na ten cel środki w projekcie budŜetu na rok 2009 . 
Radna Gabriela Czwertlik zgłosiła wykonanie barierki na moście wjazdowym  do Strachocina 
i ujęcia w budŜecie środków na wytyczenie i wyrównanie drogi zgłaszanej przez Pana 
Pawelca w Strachocinie . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię do w/w tematu , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła przedstawioną 
informacj ę Wójta Gminy  o wykonaniu zadań w zakresie budowy , przebudowy i  
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remontów dróg oraz przygotowanie do zimy i pozytywnie zaopiniowała działania w tym 
zakresie . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Wójt Gminy w sprawach róŜnych poinformował komisję ,iŜ w dniu dzisiejszym po 
wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia , komisja uda się na wizję lokalną terenu i 
zabudowań po byłej jednostce wojskowej w Witkowie  , poniewaŜ gmina ubiega się o kupno i  
w tej sprawie wójt chciałby się posiłkować opinią tejŜe komisji  jak równieŜ rady .Dalej wójt 
powiedział ,Ŝe została określona cena  za którą tą nieruchomość  moŜna nabyć  i jest to 3,6 
mln zł  z moŜliwością ubiegania się o bonifikatę  i tutaj wójt powiedział równieŜ o tym ,iŜ 
moŜna równieŜ ubiegać się o dofinansowanie tj. dopłaty do kredytu . Miasto omyłkowo teŜ 
dostało informację o wycenie i uwaŜają ,Ŝe zabudowania to ruiny .  
Gmina moŜe skorzystać z prawa pierwokupu i wystąpić o bonifikatę . 
Radna Czwertlik - zapytała się czy będzie remontowana świetlica wiejska w Strachocinie , bo 
pytają się  mieszkańcy i czy będzie ujęta do budŜetu na rok 2009 . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe remont świetlicy zostanie ujęty do budŜetu gminy na rok 
2009 . 
Radny Zakrzewski – zapytał się, jaka firma obsługuje przystanek autobusowy za przetwórnią 
w Witkowie I poniewaŜ zostały powybijane szklane boczne ściany tego przystanku.  
Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła ustawienia przez Agrofirmę reklamy , która 
zdaniem radnego zasłania widoczność na drodze jak równieŜ drzewa od strony Agrofirmy 
ograniczają widoczność .  
Radny Kuźma – zapytał się o podłączenie wody do posesji Pana Kaszy w Pęzinie i 
podłączenie do kanalizacji części mieszkańców  wioski . 
Wójt Gminy odpowiedział , Ŝe jeszcze w tym roku woda będzie podłączona , a odnośnie 
drugiej sprawy to będą poczynione starania , aby to zrobić . 
Przewodniczący komisji jako mieszkaniec Grzędzic podziękował wójtowi za dofinansowanie 
imprezy „ Mały Orzeł” , która odbyła się w Grzędzicach i poprosił o ujęcie środków na ten 
cel w roku następnym .  
Kolejno radny poruszył temat dotyczący nawiezienia ziemi na boisko sportowe w 
Grzędzicach i tutaj wójt wyjaśnił ,Ŝe jest robiona dokumentacja techniczna , aby nawieźć 
ziemię . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował wszystkim 
za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                Przewodniczący Komisji  
 
Zofia Stoczkowska                                                                              Daniel Wilk  
Data sporządzenia:                                                                              Data podpisania : 
2008.10.20                                                                                           2008. …………… 
   
 
 
 


